
Zápis č. 3/2024
z mimořádného jednání VÝKONNÉHO VÝBORU ČSS, z.s.

dne 4. 7. 2024

PŘÍTOMNI
Ivan Hermel (online), Jan Fidler, Milan Nepejchal - online (zástupce za Jana Videckého),
Roman Blažíček, Petr Černoch, Josef Kubík - online (zástupce za Vlastimila Zrůsta),
Pavel Šlechta, Petr Hrbek, Jaromír Zetek (online), Petr Tarant, Roman Gronský, Antonín
Vaštík, Adam Cipro, Milan Suntych, Petr Hrdlička, Břetislav Putna
S hlasem poradním: Jiří Koukal, Sára Baumgartnerová

OMLUVENI
Petr Luštický, Karel Borůvka, Jaroslav Havel, Petr Voldán, Jiří Materna, Jaroslav Frýda

PROGRAM

1) Účetní závěrka 2023
2) Schválení rozpočtu 2024
3) Schválení podílů z členských příspěvků pro Krajská sdružení
4) Obsazení pozice předsedy STK

Jednání Výkonného výboru ČSS, z.s. (dále jen VV) bylo zahájeno v 10:13 za přítomnosti
18 členů, z toho 16 s hlasem rozhodujícím, kdy 12 členů bylo přítomných na jednání a 4
členové přihlášeni online a 2 hlasy poradními, VV je usnášeníschopný.

SCHVÁLENÍ PROGRAMU A HOSTŮ
● Hlasování o změně programu VV - přidání bodu různé.

Hlasování: Pro: 15, proti: 0, zdrželi se: 1

1. ÚČETNÍ ZÁVĚRKA 2023
● Svaz podal žádost o prodloužení podání daňového přiznání. Žádosti bylo

vyhověno a termín podání je do 1. 10. 2024.
● Probíhá intenzivní práce na předání všech podkladů účetní firmě, byly opraveny

podklady ke stavu skladů, inventury a platby, ke kterým dříve nebyly k dispozici
účetní doklady (ze 150 položek za 510 000 Kč zbývá zpracovat 25 položek za
cca 49 000 Kč).

● Největším problémem zůstává vyúčtování zahraničních cest ( v roce 2023 jich
bylo 53) a s tím související vyúčtování hotovosti k jednotlivým cestám.

● U inventur zbývá opravit převody majetku a návrhy na vyřazení, a to i z
předchozích let, do účetní závěrky toto ale akutně nevstupuje.

● Vše bychom chtěli mít uzavřené do poloviny srpna.



● Pan Cipro sdělil, že důvodem, proč agenda k účetní závěrce není hotová je ten,
že účetní firma 22hlav nebyla 100% náhrada interního účetního a také, že si
sama vytváří vícepráce pro ČSS. Dalším důvodem byly nedokončené zahraniční
cesty s panem Králem Zdeňkem, se kterým byl stanovený termín do konce
června. Také jsme pracovali s neznámými procesy a nebyla nám řádně předaná
agenda.

● Pan Koukal, který byl v červnu na kontrole v účetní firmě 22hlav sdělil, že
smlouva s firmou 22hlav je pro ČSS velmi nevýhodná, není v ní uvedená např.
sankce v případě ztráty dokladů.

● Pan Blažíček se zeptal, zda máme účetnictví letošního roku též v online verzi,
abychom se vyhnuli situaci jako v loňském roce? Na dotaz odpověděl pan Cipro
- máme téměř vše zpracované, přijaté a vydané faktury evidujeme pod číslem,
na faktury zapisujeme datum úhrady. Všechny pokladny si převzala paní Lébrová
Eva a bude je spravovat sama. S účetní firmou to máme nyní lépe nastavené,
nevěděli, snažíme se odladit největší chyby z roku 2023.

● Následovala diskuse o nastavení interního procesu k předání vyúčtování
zahraničních cest.

2. SCHVÁLENÍ ROZPOČTU 2024

VÝNOSY
● Celkové odhadované výnosy ČSS jsou cca 60 962 000 Kč.
● ČSS obdržel dotace od NSA v celkové výši 53 231 000 Kč, oproti roku 2023

došlo k navýšení o 7%.
● ČSS má další příjmy ve výši cca 7 731 000 Kč a to z dotací Brno, členských

příspěvků, startovného ze závodů. Pan Blažíček domluvil partnerskou smlouvu s
firmou Jungheinrich (ve výši 200 000 Kč) a komunikuje ohledně smlouvu s Lesy
ČR ve výši 400 000 Kč, za což panu Blažíčkovi Výkonný výbor děkuje.

NÁKLADY
● Ke každému nákladu je přiřazeno středisko, zdroj financování a do budoucna je

to pro řízení cash flow a reporty čerpání. Bude třeba v budoucnu revidovat
některé vstupní data, na podzim k tomu budou probíhat debaty v rámci Prezidia,
Komise řízení reprezentace a trenérských porad.

REPREZENTACE
● Pan Cipro uvedl, z čeho jednotlivé položky rozpočtu vychází. Následně

proběhla diskuze a dotazy členů VV. Pan Cipro zdůraznil částku na
zahraniční cesty, která je ve výši 14 000 000 Kč.

RSCM
● RSCM mají rozpočty na činnost (tedy podpora závodů) navýšené oproti

roku 2023 o 11,7%.



● Byl také mírně navýšen rozpočet na brokové terče.
● Pan Fidler vznesl dotaz ohledně placení startovného z rozpočtu RSCM.

Některá RSCM startovné z rozpočtu hradí, některá ne. Pan Cipro si je
vědom, že to není sjednocené a bude třeba nastavit pravidla pro všechny.

MZDOVÉ NÁKLADY
● Pan Cipro zmínil navýšení mzdových nákladů oproti předchozímu roku.

K navýšení došlo z několika důvodů:
1. Nová pozice finanční manažerky - za standardního provozu bude

mít na starosti kontrolu veškerých finančních operací v ČSS a
účtování ve spolupráci s účetní firmou. Do té doby je jejím
hlavním úkolem vyčištění účetnictví za rok 2023 k účetní závěrce
a následně nastavení veškerých finančních toků.

2. Nová pozice Asistentky kanceláře ČSS - přijata s cílem snížení
výrazné administrativní zátěže po dlouhém období nefunkční
kanceláře ČSS a následně zajišťování administrativních potřeb
pro poskytnutí kvalitní podpory celému svazu, navíc tato pozice již
v minulosti existovala.

3. Nová pozice PR a marketingové manažerky - cílem je zviditelnění
sportovní střelby a maximální využití období Olympiády 2024.

4. Plánované navýšení mezd některým zaměstnancům ČSS
(zejména trenérů RSCM).

● Pan Vaštík poznamenal, že musíme mít odůvodnění, proč se zvýšil počet
zaměstnanců ČSS. Pan Blažíček navrhuje si udělat interní analýzu, aby
pak bylo možné znovu vyhodnotit nové sestavení kanceláře ČSS.

● Pan Hrbek vznesl dotaz v souvislosti se zrušeným pracovním místem
pistolového trenéra RSCM Manušice v rámci reorganizace, zda budou
zrušena i další místa trenérů RSCM, a požadavek na znovu obsazení
této pozice. Pan Cipro prohlásil, že bylo třeba přehodnotit využití
pracovních míst trenérů napříč regiony i disciplínami, na to navazovala
reorganizační a trenéry nyní přijímat ČSS nebude a další reorganizační
změny na pozicích trenérů také nechystá.

● Proběhla debata o výši mezd. Pan Hrdlička, pan Fidler a pan Černoch
upozorňovali na fakt, že velké části trenérů RSCM nebyla zvýšena mzda
od roku 2015. Pan Hrdlička zároveň zdůraznil rozdíly ve mzdách státních
trenérů. Pan Cipro připomněl, že navýšení mezd některým
zaměstnancům je zahrnuto v předloženém rozpočtu a je sním tedy
počítáno.

ZBRANĚ A INVESTICE
● Pan Cipro informoval o vyhlášení investiční výzvy od NSA na nákup

investičního majetku. Limit poskytnuté dotace je 6 000 000 Kč,
spoluúčast je 15 %, dotace poskytnutá na auta je omezena na 800 000



Kč na jedno. Z dotační výzvy jsou opět vyjmuty zbraně. Minimální cena
každé položky musí být 80 000 Kč bez DPH.

● Termín žádosti je 30. 9. 2024, termín realizace (úhrada i dodání) je 31.
12. 2024

● Pan Cipro rozešle výzvu zaměstnancům ČSS, aby zaslali návrhy na
investice a Prezidium následně, o co svaz bude žádat.

● Pan Černoch - dotaz na výplatu podílu z členských příspěvků pro
Jihomoravské krajské sdružení, která měla proběhnout v roce 2023.
Vedeme pohledávku vůči Jihomoravskému krajskému sdružení? Proč se
situace nevyřeší vzájemným zápočtem? Slečna Baumgartnerová -
podíl, který měl být vyplacen v roce 2023 bychom měli zaplatit, vzájemný
zápočet v tomto případě není možný. Pan Hermel uvedl, že byla podána
stížnost proti usnesení o odkladu ve věci proplácení faktur k výstavbě
kulové střelnice v Brně. K trestnímu řízení ve věci fakturace za
soustředění zatím nemáme vyjádření. Pan Koukal uvedl, že pokud
nemáme rozhodnutí soudu, ČSS nemůže řešit pohledávku. Proběhla
diskuze jejíž závěrem bylo, že pohledávku vůči Jihomoravskému
krajskému sdružení budeme řešit po obdržení Rozhodnutí. Podíl z
členských příspěvků, který měl být vyplacen v roce 2023 bude zaslán
Jihomoravskému krajskému sdružení společně s podílem vypláceným v
roce 2024, tedy v nejbližších dnech.

● Hlasování o schválení rozpočtu na rok 2024
Hlasování: Pro: 11, proti: 2 , zdrželi se: 3

Jednání přerušeno od 12:15 do 12:38.

3. SCHVÁLENÍ PODÍLŮ Z ČLENSKÝCH PŘÍSPĚVKŮ PRO KRAJSKÁ SDRUŽENÍ
● Proběhla diskuze ke krajským sdružením, jejich fungování a zveřej

ňování povinných dokumentů ve Sbírce listin.
● Pan Šlechta vznesl dotaz, zda musíme rozdělení podílu z členských příspěvků

schvalovat, schvaloval to sjezd, členové VV na tom nemůžou nic měnit.
● Příspěvky se neschvalují, VV vzal na vědomí rozdělení podílu z členských

příspěvků pro Krajská sdružení.

4. OBSAZENÍ POZICE PŘEDSEDY STK
● Slečna Baumgartnerová - od pana Voldána, pana Videckého a pana Putny

jsme emailem obdrželi jednotný návrh jmenovat předsedu STK pana Jiřího
Streita.

● Na toto téma proběhla rozsáhlá diskuze.
● Pan Hlaváček Stanislav zaslalal emailem rezignaci na člena STK i KR.



● Pan Hermel s návrhem na obsazení pozice předsedy panem Streitem
nesouhlasí a uvedl k tomu důvody (trestní řízení).

● Pan Černoch se zeptal pana Hermela, koho navrhuje, protinávrh není. Pan
Hrbek - na pana Streita nesmíme pohlížet negativně - presumpce neviny,
proběhla k tomuto tématu další diskuze

● Pan Blažíček navrhuje, aby se udělal kompromis a abychom se dohodli, aby byl
místopředsedou STK.

● Pan Černoch uvedl pan Streit má největší znalosti, pokud nenajdeme
konstruktivní řešení, měl by být předsedou STK.

● Pan Hrbek navrhuje hlasování, je to jediný kandidát, protikandidát není.

● Hlasování o jmenování pana Streita Jiřího na pozici předsedy STK
Hlasování: Pro: 10, proti: 2 , zdrželi se: 4
Pan Streit je zvolen novým předsedou STK.

5. RŮZNÉ
Neobsazená pozice trenéra RSCM v Manušicích

● Pan Hrbek znovu uvedl, že z důvodu reorganizace svazu přišli v Manušicích o
trenéra pistole. Byl by rád, kdyby tato pozice byla obsazena. Chce někoho, kdo
pistoli bude rozumět.

● Pan Cipro k tomu podal vyjádření, pozice trenéra pistolových disciplín v RSCM
Manušice nebude v dohledné době obsazena.

● Pan Šlechta znovu zopakoval, že nefunguje pozice sportovního ředitele a pan
Cipro se nadměrně věnuje jiným činnostem, které jsou ale důležité pro fungování
svazu. Pan Hrbek si stěžoval, že se obsazují administrativní pozice a trenérské
pozice, které jsou důležité se propouštějí.

● Pan Fidler vznesl dotaz na vypsaný konkurz na pořadatele kulového MČR v
Plzni, kde součástí přihlášky má být i zaslání cenové nabídky. Vyjádřila se k
tomu slečna Baumgartnerová, náklady na pořádání závodů ČSS jsou veliké a
nestálé, je potřeba větší kontrola a plánování.

● Pan Hermel prosí o kontrolu čísel účtů krajských sdružení, kam se bude posílat
podíl z členských příspěvků. Vyzval předsedy krajských sdružení, aby průběžně
hlásili případné změny.

● Pan Blažíček vyzval všechny přítomné, aby se zamysleli, v jakých oblastech
mohou pomoci pracovníků svazu, v současné špatné situaci.

● Na konci srpna proběhne příprava kalendáře závodů na rok 2025.
● Pan Blažíček uvedl, že se připravuje se změna soutěžního řádu.



● Pan Černoch uvedl, že v březnu proběhlo MČR mládeže, které bude ČSS stát
méně než 50 000 Kč, část bude ještě možná pokrytá dotací z města Plzeň.

● Pan Černoch zaslal emailem všem členům VV, návrh aby se pan Král zúčastnil
tohoto jednání. Pan Hermel to emailem zamítnul, s tím, že na dotazy ohledně
účetnictví odpoví pan Koukal, který byl jako předseda revizní komise na kontrole
ve firmě 22 hlav.

● Pan Koukal - revizní komise byla na kontrole ve firmě 22 hlav dne 11. 6. -
prostudovali vše co bylo možné zkontrolovat před podáním závěrky, největší
problém byl v zahraničních cestách, kde chyběli pokyny zahraničních cest, chybí
vyúčtování vyplacených záloh. Byly chyby ve vyplacených zálohách i přijatých
vratkách. Chyby jsou ale i na straně účetní firmy.

● Posléze, byl dne 20. 6. pan Koukal na jednání na ČSS, kde mu pan Cipro, paní
Lébrová a slečna Baumgartnerová sdělili, že byli ztraceny na firmě 22 hlav
doklady. Smlouva je naprosto nevýhodná pro svaz, je extrémně výhodná pro
firmu 22hlav.

● Pan Hrdlička ve 13:54 opustil jednání.

● Pan Šlechta - Jak to vypadá se stanovami? Pan Černoch - pracuje se na
právním začleněním krajských sdružení. Slečna Baumgartnerová informovala o
činnosti pracovní skupiny pro vznik stanov a časovém plánu. Na podzim mohou
krajská sdružení svolat valné hromady pro zvolení nových delegátů na
mimořádný sjezd ke schválení stanov, pokud valná hromada neproběhne, mohou
být použiti delegáti ze sjezdu minulého.

● Pan Putna vznesl dotaz na termín sjezdu, slečna Baumgartnerová odpověděla,
že řádný sjezd bude nejpozději v srpnu 2025. Mimořádný sjezd pouze ke
stanovám bude pravděpodobně leden/únor 2025 a uvedla důvody.

● Pan Zetek se zeptal proč tenisový svaz byl schopný uspořádat mimořádný svaz
i řádný svaz během 3 měsíců a ČSS ne? Odpověď slečny Baumgartnerové -
mají jiné stanovy, ČSS svolává řádný sjezd 5 měsíců předem.

● Pan Vaštík navrhuje poděkovat Českému krajskému sdružení za zorganizování
Olympiády dětí a mládeže.

V Praze dne 13. 9. 2024 Ivan Hermel
prezident ČSS, z.s.

Zapsala: Sára Baumgartnerová, tajemník ČSS, z.s.


